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Obec Sviny Čj. 1/2013 
 

   

Zápis 

 

 ze zasedání zastupitelstva obce Sviny, které se konalo dne 22. 1. 2013 od 18 hodin. 

 

 

Přítomni: Ing. František David, Ing. Josef Pavlečka, Ing. Martin Havelda, Ing. Josef Sládek, 

p. Václav Stropek, p. Anna Boubelíková 

 

 Omluveni: p. Milan Brož  

  

                           
  Program jednání: 

1.    Zahájení 

2.    Volba ověřovatelů zápisu, jmenování zapisovatele  

3.    Projednání a schválení programu 

4.    Protipovodňová opatření – Olešenský potok 

5.    BabyBox - příspěvek  

6.    Inventář - sál 

7.    Připomínky, podněty 

8.    Závěr 

    

1. Zahájení  

Jednání zastupitelstva obce zahájil a řídil starosta obce Ing. František David. 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

Ověřovateli zápisu byli navrženi p. Ing. Martin Havelda a p. Ing. Josef Sládek 

Pro:6  Proti:0  Zdržel se:0  Nepřítomen:1 

Usnesení č. 1/1/2013 

Ověřovateli zápisu byli zvoleni p. Ing. Martin Havelda a p. Ing. Josef Sládek 

 

3. Projednání a schválení programu 

    K uvedenému programu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

    Pro:6 Proti:0  Zdržel se:0  Nepřítomen:1 

   Usnesení 2/1/2013 

   Program byl schválen bez připomínek. 

    

4. Protipovodňová opatření – Olešenský potok 

Pan Jiří Kašpar vyvolal jednání ohledně Olešenského potoka. Dne 15. 1. 2013 proběhlo 

jednání (místní šetření) na žádost p. Jiřího Kašpara, kterého se zúčastnili zástupci SUS Tábor, 

Povodí Vltavy a obce Sviny. Pan Jiří Kašpar požaduje zvětšení propusti pod silnicí č. II před 

obcí Sviny. Navržené řešení – zkapacitnění Olešenského potoka a přemístění melioračního 

kanálu od obce Kundratice. Starosta obce projedná uvedené návrhy řešení se zástupci Povodí 

Vltavy a Státního pozemkového úřadu ČR Tábor. Starosta obce podá informaci o výsledku 

řešení ZO obce na příštím zasedání ZO. 

 Pro:6 Proti:0   Zdržel se:0   Nepřítomen:1 

Usnesení 3/1/2013: 

ZO pověřuje starostu obce jednáním se zástupci Povodí Vltavy a SPÚ ČR.   
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5. BabyBox – příspěvek 

Starosta obce informoval ohledně žádosti o příspěvek na umístění BabyBoxu v Táboře.  

ZO navrhuje finanční příspěvek ve výši 2.000,- Kč.  

Pro:6  Proti:0  Zdržel se:0  Nepřítomen:1 

Usnesení č. 4/1/2013  

ZO souhlasí s příspěvkem 2.000,- Kč na umístění BabyBoxu  v Táboře.  

 

6. Inventář - sál 

Starosta obce navrhuje předávání uklizeného sálu po jednotlivých akcích. Pořadatelé předají 

sál vždy následující úterý po akci v úředních hodinách na OÚ.  

Dále starosta obce navrhuje nakoupit dalších 60 židlí do sálu.   

Pro: 6 Proti:0  Zdržel se:0  Nepřítomen:1 

Usnesení 5/1/2013 

ZO souhlasí s nákupem 60 nových židlí do sálu.  

 

7. Připomínky, podněty 

Paní Boubelíková navrhla vyměnit zástěnu mezi sálem a přísálím. 

Ing. Josef  Pavlečka konstatoval, že je potřeba upozornit ředitelku MŠ, aby v příštím školním 

roce přijala i děti z okolních obcí.  

     

8. Závěr 

 

Starosta obce ukončil zasedání v 19,00 hodin.   

    

ověřovatelé zápisu: Ing. Martin Havelda, Ing. Josef Sládek                                                                 

 

             zapsala: Věra Hrušková                  

                                                                         

                                                                          

 

 

 


